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BERNESE 5.0 Software was adopted in this paper to calculate the data observed by TJCORS of 
2007-2009 in Tianjin region to obtain the reference station coordinate time series. The coordinate time 
series period features of TJCORS reference stations are studied. The results show that the 3 coordinate 
components (N, E, U) have semi-annual and annual periodicity in topocentric coordinate system, in addi-
tion, the periodicity of U direction is more obvious than that of the other two's. The time series noise fea-
tures of TJCORS reference stations are analyzed using spectral index and maximum likelihood estima-
tor methods. The results show that the spectral index of each direction of 12 reference stations distrib-
utes between -1 and 0, which means that the model of "white noise + flicker noise" is the most appropri-
ate to explain the reference station noise. Then, the time series noise components, annual and semi-
annual amplitude and phase are figured out for GPS reference stations. The composition stability of 
TJCORS reference stations is discussed. The result indicates that the whole TJCORS frame has the 
movement tendency of southeast-east direction horizontally. In the altitude direction, the annual settle-
ment values in CH01 and SW01 are larger, but there are almost no settlement emerging in reference 
stations of CH02, JIXN and TJA1 that are located in the north part of Tianjin. The calculation results of 
TJCORS are compared with the settlement contour isograms of 2006-2007 and levelling survey velocity 
of 2007-2009. The settlement results gained by the TJCORS reference stations are mainly identical with 
those measured by levelling monitor.* 
 
Бернский 5,0 программного обеспечения была принята в данной работе для расчета данных, 

полученных от TJCORS 2007-2009 годов в регионе Тяньцзинь для получения координат опор-
ных станций временных рядов. Временная координата серия период особенности станций 
TJCORS ссылкой изучаются. Результаты показывают, что три координаты компонентов (N, 
E, U) имеют полугодовой и годовой периодичности в топоцентрическая системе координат, 
кроме того, периодичность направления U более очевидна, чем у двух других в.Временных ря-
дов шум особенности станций TJCORS ссылки анализируются с помощью спектрального ин-
декса и максимального правдоподобия методов. Результаты показывают, что спектральный 
индекс каждом направлении на 12 базовых станций распределяет между -1 и 0, что означает, 
что модель «белый шум + шум мерцания" является наиболее подходящим для объяснения шу-
ма базовой станции. Затем, временные ряды шумовые составляющие, годовые и полугодовые 
амплитуда и фаза выяснил для станций GPS ссылки. Состав стабильности станций TJCORS 
ссылкой обсуждается. Результат показывает, что весь кадр TJCORS имеет тенденцию дви-
жения на юго-востоке-восточном направлении по горизонтали. В высоту направлении, годо-
вые значения поселения в CH01 и SW01 крупнее, но Есть почти не привели к урегулированию 
возникающих в опорных станций от CH02, JIXN и TJA1, которые расположены в северной час-
ти города Тяньцзинь. Результаты расчета TJCORS сравниваются с урегулированием контур 
isograms 2006-2007 годов и выравнивания исследование скорости на 2007-2009 годы. Урегули-
рования результатов, полученных станциями TJCORS ссылки в основном идентичны тем, из-
меряется путем выравнивания монитора. 
 
* Перевод текста осуществлен с помощью программы Google-переводчик. 
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